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Porin kaupunki 

 

Porin vammaisneuvoston lausunto kirjastorakennuksen hankesuunnitelmasta 

 

Porin vammaisneuvosto kiittää mahdollisuudesta lausua kirjastorakennuksen 

hankesuunnitelmasta.  

 

Neuvosto pitää suunnitelmaa ja uudistusta aiheellisena ja kannatettavana. Kuitenkin tässä 

vaiheessa suunnitelman tekoa esteettömyys ja saavutettavuus jäävät vielä melko yleisellä tasolla 

käsitellyiksi, joka on tietysti täysin ymmärrettävää. Vammaisneuvosto on mielellään mukana myös 

suunnittelun myöhemmissä vaiheissa, joissa konkreettisemmin päästään miettimään 

materiaalivalintoja, opasteiden sijoittelua, kontrastimerkintöjen paikkoja ja muita yksityiskohtia. 

Tässä vaiheessa voimme tuoda esiin jo seuraavaa vaihetta varten toiveen siitä, että esimerkiksi 

äänimajakoita ja pistekirjoitusopasteita tullaan hyödyntämään esteettömyysratkaisuina.  

 

Tämän hetken suunnitelman osalta nousi keskusteluissamme esiin huolena kaupunkialueen yleisin 

ongelma, eli talvikunnossapito. Toivomme tätä mietittävän tarkasti, sillä liian usein talvisin lumet 

kolataan edelleen vähintään väliaikaissäilytykseen invapaikoille. Talvella apuvälineen kanssa 

liikkuvan on huomattavan vaikeaa päästä kulkemaan vähäisessäkin lumisohjossa tai liukkaalla 

pohjalla, joten on erityisen tärkeää, että invapaikat ovat käytettävissä talvella ja että niiltä on 

talvisin kunnossapidetty kulku oville.  
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